
Geachte Raadsleden, Wethouder en andere Aanwezigen, 

Sommige wijken hebben niet of nauwelijks problemen prettig toch, dat wil men graag horen. 

Wij hebben deze echter meer dan genoeg. 

Wij hebben last van criminaliteit, veel inbraken of pogingen tot inbraak. 

Hangjongeren op het Teylerplein en het Driismaplein en dus ook van vernielingen. 

Steeds meer last van verkeer 

En ook steeds meer Parkeeroverlast 

En tot mijn verbazing zie ik de buurt steeds hoger worden de AMSTREDAMSEBUURTEN 

gaat een beetje op NEW YORK lijken. 

De Spits de flanck en de Dr.Schaepmanstraat en de huizen bij het Driismaplein het wordt 

allemaal steeds hoger. 

En dat is nog niet HET ERGSTE het gaat ook steeds meer verdicht worden. 

Pas geleden is het kleine Triangeltje ook bebouwd. 

En tot overmaat van ramp willen ze ook het veldje op het van Zeggelenplein tussen de 

Maarten Luther King School en de Viskraam ook bebouwen, 

Wat nu fijne stad HAARLEM ?? 

AMSTERDAMSEBUURTEN gaat naar de KLOTEN Excusez Ie Mot bijna geen spelplek meer 

Alles volbouwen geen speelruimte meer, ik zie het gebeuren 12 jaar penningmeester van de 

Wijkraad, de amsterdamsebuurten is de kind van de rekening. 

Ron Bax 

Tel. 06-37128603 

Betreft DSK II en DSK lil 

Wil graag ook nog iets positief inbrengen voor OUDE SPORTSTAD HAARLEM 

Voetbalveldje of Cruyfcourt misschien 


